

INSTRUCTION IN ENGLISH

A. GUIDELINES FOR APPLICANTS

1. Hit and Run road traffic accident means an accident in which the person who has caused the accident remain untraceable.
2. Supporting documents such as police report, medical reports etc. should be filed with the claim form.
3. Provide as much information as possible including on your involvement in the accident, details of personal injuries sustained, any witnesses information etc.
4. If you are not able to answer any of the questions because you do not have or are waiting for the information, please tell us on the form.
5. Fill in the form in sequential order, i.e., B .. B1.. B2.. C.....
6. If you need more space for your answers, write them on a separate sheet with the question number. Submit it with your claim form.
7. The victim means the person who was injured / dead in the accident while the claimant is the person making the claim.
8. Use only one claim form per victim.
9. Making a claim to the IICF Hit and Run Sub-Fund does not guarantee you a compensation.
10. One can only make a claim to the IICF Hit and Run Sub-Fund if:
 - a. The claimant is / has been a victim of a hit and run in a road traffic accident on / after 1st January 2016.
 - b. The claimant is the legal guardian or heir of a victim of a hit and run in a road traffic accident on / after 1st January 2016.
 - c. The victim has suffered bodily injury or is dead as a result of the accident.
 - d. The police have not been able to identify the other party involved in the accident.
 - e. It has been more than 3 months since the date of the accident.
11. Contact details are found under section F of the form.

Any false or misleading representation to the IICF will give rise to legal action and will be reported to the Police.

INSTRUCTION IN FRENCH

DIRECTIVES

1. Délit de fuite signifie un accident de la circulation routière lorsque la personne qui a causé l'accident reste introuvable.
2. Documents de preuve tels le rapport de police, les rapports médicaux, entre autres doivent être soumis avec le formulaire de demande.
3. Fournissez autant d'informations que possible, y compris sur votre implication dans l'accident, le détail des blessures personnelles encourues, toute information provenant des témoins etc.
4. Si vous n'êtes pas en mesure de répondre à toutes les questions parce que vous n'avez pas ou vous êtes toujours en attente d'information, veuillez le préciser dans le formulaire.
5. Remplissez le formulaire par ordre séquentiel, à savoir B .. B1 .. B2 .. C
6. Si vous avez besoin de plus d'espace pour vos réponses, écrivez-les sur une feuille séparée en indiquant le numéro de question. Soumettez l'information munie de votre formulaire de réclamation.
7. La victime est l'individu blessé / décédé dans l'accident alors que le demandeur est la personne faisant la réclamation.
8. Utilisez un seul formulaire de réclamation par victime.
9. Une réclamation faite à l'IICF Hit and Run Sub-Fund ne vous garantit pas de compensation.
10. Une réclamation peut être soumise auprès de l'IICF Hit and Run Sub-Fund si :
 - a. Le demandeur est / a été victime d'un délit de fuite dans un accident de la circulation routière survenu à partir du 1er janvier 2016.
 - b. Le demandeur est le tuteur légal ou l'héritier d'une victime d'un délit de fuite dans un accident de la circulation routière survenu à partir du 1er janvier 2016.
 - c. La victime a subi des blessures ou est décédée à la suite de l'accident.
 - d. La police n'a pas été en mesure d'identifier l'autre partie impliquée dans l'accident.
 - e. Il y a eu plus de 3 mois depuis la date de l'accident.